
Protokół nr LXV/2022 

z Sesji Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

odbytej w dniu 11 lipca 2022 roku 

VIII kadencja 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 8:15    Godzina zakończenia obrad: 08:26 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich  

 

Ad. pkt. 1.  Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Dominik otworzył LXV sesję Rady Miejskiej 

Ząbkowic Śląskich VIII kadencji, która została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 

 

Powitał Radnych Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich, Burmistrza Ząbkowic Śląskich Pana 

Marcina Orzeszka, Zastępcę Burmistrza Pana Dariusza Małozięcia, Sekretarz Gminy Panią 

Justynę Giryn, Skarbnika Gminy Panią Beatę Bedri, Radcę Prawnego Panią Kamilę Rutkowską 

– Krehut, oraz wszystkich przybyłych na sesję. 

  

Ad. pkt. 2.   Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że w obradach uczestniczy 20 Radnych, 

co stanowi odpowiednie quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne decyzje.  

 

Radni Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich biorący udział w sesji:  

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

1. Beata Bereźnicka – udział w sesji online       

2. Krzysztof Cupiał   

3. Andrzej Dominik    

4. Dariusz Gancarz  

5. Franciszek Gawęda     

6. Małgorzata Grzesik 

7. Bożena Gwóźdź    

8. Magdalena Halikowska   

9. Janusz Labok     

10. Ryszard Pawłowski    

11. Stanisław Płachytka    

12. Piotr Rogowski   

13. Dorota Sierka         

14. Błażej Sobala      

15. Grażyna Sobór – udział w sesji online 

16. Jadwiga Smarżyk      

17. Irena Szewczyk    

18. Piotr Warzocha – udział w sesji online     

19. Arkadiusz Wilczewski 

20. Ewa Żurek   

   

  Nieobecni Radni – Jacek Górowski 



Poinformował, że protokół z obrad LXV Sesji Rady Miejskiej prowadzić będzie Pani Marta 

Kurpiel-Tokaruk.  

 

 

Ad. pkt. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2022-2042.  (projekt nr 1) 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z trasy rowerowej 

„Słoneczna pętla” położonej na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie. (projekt nr 2) 

6. Zakończenie obrad. 
 

 

Ad. pkt. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2022-2042. (projekt nr 1) 

(Uchwała nr LXV/433/2022) 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Franciszek Gawęda zapytał czy PSZOK będzie 

miał nową lokalizację i jeżeli tak, to gdzie. Powiedział, że wydatki maja wynieść 5,6 mln  

w 2022-2023 roku, 2,2 mln zostanie pozyskane. Zapytał skąd zostanie pozyskana kwota 3,4 

mln zł. 

Zastępca Burmistrza Dariusz Małozieć powiedział, że planuje się wybudowanie nowego 

PSZOK- u, w nowej lokalizacji. Podał, że obecnie PSZOK prowadzi Zakład Gospodarki 

Komunalnej na ul. Legnickiej, wynajmując cześć placu od prywatnego przedsiębiorcy; 

lokalizacja nowego PSZOK-u miałaby być na działce gminnej, w obrębie ulicy Cukrowniczej. 

Dodał, że zamiarem jest złożenie wniosku do Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Poinformował, że 5,6 mln zł jest wartością kosztorysowa, a 2,2 mln zł to spodziewane 

dofinansowanie; w przypadku gdy Gmina nie dostanie takiej kwoty dofinansowania – projekt 

będzie realizowany w innym wymiarze. Podał, że należy wybudować całą instalacje  

od podstaw: zaplecze socjalne dla pracowników, rampy, odpowiednie kontenery do zbioru 

poszczególnych frakcji. 

Powiedziała, że dodatkowo, obecnie nie realizowane w PSZOK-U, miałaby być utworzona 

ścieżka edukacyjna dla dzieci; podał, że ponadto w nowym PSZOK-u Gmina chciałaby 

stworzyć miejsce, w którym mieszkańcy mogliby zostawiać rzeczy, które ktoś chciałby zabrać, 

odrestaurować, by rzeczy mogły „uzyskać nowe życie”. 

Powiedział, że w przypadku nie uzyskania dotacji, jest  możliwość wzięcia pożyczki na ten cel 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska lub sfinansowania go z budżetu gminy. 

 

Radna Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Irena Szewczyk zapytała o zawarty w projekcie 

uchwały proces restrukturyzacji długu, polegający na zmianie droższego długu na tańszy; 



zapytała Skarbnika Gminy Beatę Bedri czy mogłaby wypowiedzieć się w tym temacie. Dodała, 

że prognozowane zadłużenie na koniec 2022 roku ma wynosić ponad 68 mln zł, czyli o 13 mln 

zł więcej niż  pod koniec roku 2021. 

 

Skarbnik Gminy Beata Bedri podała, że dług był planowany na pokrycie deficytu i spłatę 

zaciągniętych kredytów i pożyczek; pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska będą sukcesywnie umarzane i tym sposobem dług się zmniejszy. Powiedziała,  

że również zostaną wprowadzone wolne środki na spłatę zobowiązań, co spowoduje 

zmniejszenie długu. Poinformowała, że ponadto planowana jest wcześniejsza spłata jednego  

z kredytów w 2022 roku. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu korzystania z trasy 

rowerowej „Słoneczna pętla” położonej na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie.  

(projekt nr 2)(Uchwała nr LXV/434/2022) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Radni otrzymali projekt uchwały i w związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył 

dyskusje. 

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Franciszek Gawęda zapytał czy ścieżka 

rowerowa będzie monitorowana.  

Zastępca Burmistrza Dariusz Małozieć powiedział, że w momencie otwarcia ścieżki 

rowerowej monitoringu nie będzie, ścieżka będzie nadzorowana przez pracowników, jednak 

docelowo zakłada się wprowadzenie w miejscu ścieżki oświetlenia oraz monitoringu. Podał,  

że sama ścieżka nie wymaga stałego monitoringu, ponieważ urządzeń na ścieżce nie jest  

za wiele, za wyjątkiem kilku drewnianych kładek.  



Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Budżetu o zaopiniowanie powyższego projektu uchwały.  

Głosowanie komisji: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”,  

0 głosów „nieważnych”.  

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Następnie poddał pod głosowanie Wysokiej Radzie powyższy projekt uchwały. 

Głosowanie Wysokiej Rady:  

20 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących”, 0 głosów „nieważnych” 

Stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła ww. projekt uchwały.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. pkt. 6. Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej 

Dominik zamknął LXV Sesję Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich VIII kadencji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

(-) Andrzej Dominik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Marta Kurpiel-Tokaruk Referent ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych gminy 


